

Amazing
TAIWAN 台湾

7D6N

台北/新竹/南投/台中+两晚5星级台北国际酒店
(清境农场+主题乐园+DIY 体验)

TAIPEI/HSINCHU/NANTOU/TAICHUNG +
2 NIGHTS AT TAIPEI INTERNATIONAL 5 STAR HOTEL
(QINGJING FARM+THEME PARK+DIY EXPERIENCE)

Tour Code: WMF



Taiwan
台湾

萬怡酒店
COURTYARD[®]
BY MARRIOTT

台北六福
Taipei



Mitsui Shopping Park -
LALAPORT



Window On China Theme Park
小人国主题乐园



Nina Chocolate
Dream Castle
妮娜巧克力梦想城堡



Green Green Grassland
青青草原

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Hexing Station
合兴车站



Pingxi Sky Lantern
平溪放天灯



Qingjing Skywalk
空中步道



精简行程：

第一天 启程 ✈️ 桃园

(机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 桃园/台中

(早/-/-)

- ☑ 小人国主题乐园 (包含门票&游乐设施)
- ☑ 2023 全新开幕 - LALAPORT
- ☑ 一中商圈

第三天 台中/南投

(早/午/晚)

- ☑ 妮娜巧克力梦想城堡 (含DIY)
- ☑ 青青草原
- ☑ 清境天空步道

第四天 南投/新竹

(早/午/-)

- ☑ 日月潭风景区 (含游湖)
- ☑ 文武庙
- ☑ 香山湿地赏蟹步道
- ☑ 新竹城隍庙小吃街

第五天 新竹/台北

(早/午/-)

- ☑ 内湾老街+内湾戏院
- ☑ 爱情火车站-合兴车站
- ☑ 凤梨酥 DIY
- ☑ 西门町

第六天 台北

(早/午/-)

- ☑ 忠烈祠
- ☑ 台湾博物馆-古生物馆 (包入场)
- ☑ 九份老街
- ☑ 平溪放天灯 (4人1灯)
- ☑ 宁夏夜市

第七天 台北 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

- ☑ 自由活动



推荐购物站



- ☑ 山地特产中心
- ☑ 茶艺馆
- ☑ 貔貅展示中心
- ☑ 珍珠展示中心
- ☑ 伴手礼专卖店

观光景点：

台中

- ◆ **LALAPORT** - 以成为区域居民的核心为目标，提供多样化的商店与一站式服务。【Mitsui Shopping Park Lalaport 台中】位于台中市东区，紧离台糖生态湖滨公园，园区内除了保留了具有历史文化价值的旧台糖糖厂之外，经过融入自然与水源的整建后，是台中东区一处融合现代与历史的新景观绿化公园。全馆分为【北馆】与【南馆】二栋建筑，【南馆】汇集了日系大型超市、知名的大型服饰及生活用品品牌。美食街等。特别是日系生活用品品牌的聚集是一大亮点。而【北馆】的规划与动线则以中、小型，并且多样化的品牌聚集。南馆以异国美食为主，北馆则以日系料理为主，让大家有多样化的选择，挑战多层次的味蕾。

南投

- ◆ **妮娜巧克力梦想城堡** - 有如走进霍格华兹魔法城堡，梦幻的城堡建筑，仿佛就像从欧洲搬过来的城堡，在这里拍下许多美美的打卡照，光外观就让人很喜欢。
- ◆ **青青草原** - 是清境农场人气最旺的景点，绵延不尽的草原，羊群不时穿梭其中恍如北国风光，享有「雾上桃源」之称，是中部地区最热门的观光景点。
- ◆ **清境天空步道** - 全台首座高山空中步道，步道采用高架设计，延伸至树林之间，成为独特的高架空中步道，让旅客可远眺中央山脉及奇莱山。

新竹

- ◆ **小人国主题乐园** - 小人国主题乐园的「迷你世界」是以台湾、中国大陆和世界各国的著名景观建筑模型为主题，每座模型皆以原尺寸的二十五分之一缩小呈现，迷你世界园区景观建筑模型总计共130组，不论是建筑或景观都栩栩如生。园区中游乐设施相当丰富，共有室内、室外的游乐园，适合大朋友、小朋友一起享乐。
- ◆ **香山湿地赏蟹步道** - 赏蟹步道长250公尺，沿着步道可欣赏弧边招潮蟹、德式仿厚蟹等十多种螃蟹，退潮时【万蟹奔腾】景象更是壮观。
- ◆ **内湾老街+内湾戏院** - 当地居民以客家为主怀旧的老街情怀包含了带动观光，包还古色古香的内湾车站、内湾戏院及内湾吊桥等旅游景点。

台北

- ◆ **台湾博物馆** - 古生物馆前身为日本勸业银行台北支店。日本勸业银行於1923年1月12日在台北成立分行，已开垦、土木。水利及农业资金融通为主要业务，是当时唯一办理不动产及托殖金融的银行。
- ◆ **宁夏夜市** - 是台北传统老夜市之一。从传统小吃、地方小吃、到特色小吃统统概俱全，也让宁夏夜市成为著名美食街的一级战区。
- ◆ **西门町** - 这里集合了时下年青人所有的最爱，电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会...都让西门町成为年轻人流行新乐园。



✓ 6 早餐 / 4 午餐 / 1 晚餐

风味餐：

- ★ 瓮缸鸡
- ★ 清境民宿晚餐
- ★ 邵族料理
- ★ 内湾戏院-当地料理
- ★ 台式火锅任食



酒店住宿 (6 晚)

- ✓ 桃园蜜月世纪酒店或薇缇花园饭店或同级 x 1晚
- ✓ 台中星漾商旅或香富大饭店或同级 x 1晚
- ✓ 清境竣悦渡假山庄或清境维多利亚山庄或同级 x 1晚
- ✓ 新竹烟波酒店或同级 x 1晚
- ✓ 台北国际5星酒店六福万怡酒店或同级 x 2晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Siangshan Wetland
香山湿地



Wenwu Temple
文武庙



Sun Moon Lake
日月潭风景区



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ TAOYUAN (MOB)

- ☑ Check in hotel

D2 TAOYUAN / TAICHUNG (B/-/-)

- ☑ Window on China Theme Park
- ☑ Mitsui Shopping Center LALAPORT
- ☑ Yizhong Street

D3 TAICHUNG / NANTOU (B/L/D)

- ☑ Nina Chocolate Dream Castle
- ☑ Green Green Grassland
- ☑ QingJing Skywalk

D4 NANTOU / HSINCHU (B/L/-)

- ☑ Sun Moon Lake (Boat Ride)
- ☑ Wenwu Temple
- ☑ Siangshan Wetland-Xiangxie Boardwalk
- ☑ Chenghuang Temple Food Street

D5 HSINCHU / TAIPEI (B/L/-)

- ☑ Neiwan Old Street + Neiwan Theater
- ☑ Love Railway Station - HeXing Station
- ☑ DIY Pineapple Tart
- ☑ Xi Men Ding

D6 TAIPEI (B/L/-)

- ☑ National Revolutionary Martyrs's Shrine
- ☑ Taiwan Museum - Paleontology Museum
- ☑ JiuFen Old Street
- ☑ PingXi Sky Lantern (4 Paxs/ lantern)
- ☑ NingXia Night Market

D7 TAIPEI ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Free and easy

★★★★★ RECOMMENDED SHOPPING ★★★★★

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Souvenir Shop
- ✓ Tea House
- ✓ Pearl Exhibition Centre

TOURIST ATTRACTIONS:

TAICHUNG

- ◆ **Mitsui Shopping Center LALAPORT** - Located in the East District of Taichung City, nearby to the Taiwan Sugar Ecological Lakeside Park, in addition to retaining historical and cultural value, after the renovation of integrating nature and water sources, it is now a new landscape green park integrating modernity and history in Taichung District. The building is divided into two buildings, the [North Pavilion] and the [South Pavilion]. The [South Pavilion] which brings together Japanese large supermarkets and well-known large-scale branding clothing and daily necessities brands, food street, etc. The planning and circulation of the [North Pavilion] are in the middle, small and diverse brands gather. The [South Pavilion] focuses on exotic cuisine, while the North Pavilion focuses on Japanese cuisine, allowing everyone to have a variety of choices and challenge their taste buds on multiple levels.

NANTOU

- ◆ **Nina Chocolate Dream Castle** - It's like walking into Hogwarts' enchanted castle, the fantastic castle building seems to be like a castle moved from Europe, and many beautiful check-in photos have been taken here, and the appearance alone is very pleasant.
- ◆ **Green Green Grassland** - the most popular spot in Qingjing Farm, the endless grassland, and the sheep gathering oftenly. It is the most popular tourist attraction in the central region.
- ◆ **QingJing Skywalk** - the first high-altitude air trail in the whole station, with an elevated design and extending into the woods, is a unique elevated aerial walkway that allows visitors to overlook the Central Mountains and Mount Chiloe.

HSINCHU

- ◆ **Window on China Theme Park** - The "mini world" of the Theme Park is based on famous landscape architecture models of Taiwan, China and all over the world. Each model is reduced to 4% of the original size but remains life like with a total of 130 groups. There are as well lots of amusement facilities include the indoor and outdoor amusement parks, covering thousands of acres suitable for different generations to enjoy together.
- ◆ **Siangshan Wetland - Xiangxie Boardwalk** - The Boardwalk trail is 250 meters long, and you can see more than 10 kinds of crabs such as Uca Arcuata and Helicana Doerjesi along the trail, and the scene of [10,000 crabs galloping] at low tide is even more spectacular.
- ◆ **Neiwan Old Street & Theater** - The local residents' nostalgic old street feelings include tourist attractions such as Neiwan Station, Neiwan Theatre and Neiwan Bridge.

TAIPEI

- ◆ **Taiwan Museum** - The National Taiwan Museum is a paleontology exhibition center focusing on natural history, and located directly opposite the Taipei 2/28 Memorial Peace Park. The museum reuses the historic site of the Kangyo Bank, which was built during the Japanese Colonial Period.
- ◆ **NingXia Night Market** - Culture in Taiwan can be traced back several decades, and Ningxia Night Market was certainly a big part of it. As a matter of fact, Ningxia is recognized as the very first organized food night market. Located in the old Datong District of Taipei.
- ◆ **Xi Men Ding** - is a pedestrian shopping area during the day and night. This is a place where many things are trendy, exciting and strange. Without a doubt, this is the coolest neighborhood and frequented by young people living in Taipei.



✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Barrel Broiled Chicken
- ★ Neiwan Theater - Local Cuisine
- ★ QingJing Garden Resort Meal
- ★ Taiwanese Steamboat
- ★ Thao Style Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Century Hotel or Well Garden Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Taichung Stay Hotel or Golden Pacific Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ QingJing JunYue Hanging Garden Resort or Victoria Peak Garden Suburb or similar class x 1 Night
- ✓ Hsinchu Lakeshore Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ 5* Courtyard by Marriott Hotel or similar class x 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.